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Nulmeting 
energiebe-
sparing 

De heer Struben (D66) vraagt of het 
mogelijk is om een nulmeting te 
doen en voortgangsrapportages op 
te stellen. 
De heer Talsma (ged.) beaamt dat 
de EED het kader is waaraan de 
omgevingsdiensten toetsen. 
De audit helpt bij het beoordelen 
van energieverbruik. Gedeputeerde 
beziet welke mogelijkheden er zijn 
voor een nulmeting van het totaal 
energieverbruik in Noord-Holland. 
Deze gegevens heeft hij niet 
paraat. 

Struben, H.W. NLM 25-01-2016 - 7. 
Rondvraag portefeuille 
dhr. Talsma 
 

 NLM P.M. 
(Voorjaar 2017) 

Transitie 
naar 
collectieven 

(Talsma) De opmerking van de 
heer Klein over de transitie naar de 
collectieven, dat was ook een 
opmerking van D66, die uitnodigt 
om daar nog eens een leuke 
beschouwing over te houden, wat 
het nut geweest is van de 
collectieven en dat soort dingen, 
maar dat doe ik nu maar niet. De 
transitie naar de collectieven is 
volgens mij een efficiencyslag, 
geen opgelegde staatseconomie 
zoals dat in andere landen met 
collectieven soms gaat, maar dit is 
denk ik op dit moment de beste 
manier en een verbeterslag. Als u 
vraagt, kunnen wij over een jaar in 
de commissie horen of het ook 
gewerkt heeft en of er niet bepaalde 
agrariërs uit de boot vallen, ja. Ik wil 
het zelf ook weten, dus als dit ook 
landelijk gebeurt en niet alleen in 
Noord-Holland, dan wil ik zeker 

 PS 29-06-2015 - 13. 
Voordracht en 
ontwerpbesluit 
Natuurbeheerplan 2016 
(VD-49) 
 

 NLM P.M. 
(medio 2017) 
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kijken of dit geen negatieve 
gevolgen heeft in Noord-Holland. 
Dat is gemakkelijk te meten, dus ik 
zeg u toe om een keer in de 
commissie daarnaar te kijken. 

Natuurbe-
heerplan: 
gesprek 
insprekers 
over 
gevolgen 
omvorming 
NNN op 
basis van 
NNN-
ambitiekaart 

De heer Bond (ged.) benadrukt dat 
het Natuurbeheerplan geen 
bedrijven de nek omdraait. Het is 
het totaalplaatje voor Noord-
Holland, waarbij de provincie 
afhankelijk is van subsidies uit het 
Rijk en Europa. Hij memoreert 
voorts de uitdrukkelijke wens van 
PS om tot 2021 door te gaan met 
agrarisch natuurbeheer, met een 
lange overgangsperiode. Noord-
Holland is de enige provincie die dit 
zo doet. Dit heeft voordelen, omdat 
de overgang geleidelijk kan. Zo 
hebben insprekers de gelegenheid 
om knelpunten aan te geven.  
De NNN-kaart is al jaren bekend en 
is niet gewijzigd. Insprekers zien nu 
dat de begrenzing gaat knellen. Het 
Natuurbeheerplan is voor de eerste 
twee insprekers niet gewijzigd ten 
opzichte van vorig jaar. Ook in 2017 
bestaat geen dwang tot omvorming 
naar NNN, maar PS hebben in 
2013 besloten de NNN-ambitiekaart 
te realiseren. Als dit anders moet, 
moeten PS daarop terugkomen. GS 
voeren dit besluit uit. Overigens 
ontvangen agrariërs voor het 
omvormen SKNL-subsidie. 
Gedeputeerde zegt toe in gesprek 
te gaan met de eerste twee 
insprekers. 

NLM 27-10-2016 - 
6.b.1. 
Natuurbeheerplan 
2017 (VD-72). 
 

  NLM P.M. 

Communi-
catie Polder 
Westzaan 

Over de veranderingen in de polder 
Westzaan vindt overleg plaats met 
de betrokkenen. Mensen worden op 

NLM 23-06-2016 - 
3.c. Natuur: 
Ontwerp 

  NLM, 28-11-2016 
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de hoogte gesteld via LTO Noord 
en een bericht in krant. Men kan 
een zienswijze indienen op een 
plan. Gedeputeerde gaat na hoe de 
communicatie in polder Westzaan 
is verlopen.De maaistrook van 3 
meter is essentieel voor 
natuurbeheer en biodiversiteit. 

Natuurbeheerplan 
2017 
 

 


